



The Joseph Interfaith Foundation

United in a Vision for Truth

المشروع التعليمي للاجئين من عمر ١٦-٢٦

المشروع التعليمي العظيم للرجال والنساء يبدأ من شهر يناير ٢٠١٧

١- المحامين يقول عن قوانين البلد أي كيفية التكلم والمعاملات في العامة لتجنب مشاكل مع الشرطة

٢- ويقولون الأئمة والنساء المتحرفة عن علاقات الاسرية ومساواة النساء وحق النساء في هذا البلد

٣- ويقولوا الأطباء عن كيفية تبحيث المساعدة الطبيّة خصوصا عن الصحة العقلية

٤- وينصركم الشباب الاخرى الذين يعرفون لغة العربية والأردنية في دخول المدارس والجوامع

ويكون هاءلاء جلسات في المسجد المعتمد وهذا المسجد ينصركم أيضا

ان كنت منهما في مشروعنا اتصل معنا على بريد الالكتروني

info@josephinterfaithfoundation.org

ومشروعنا مقبول بالحكومة البريطانية



The Joseph Interfaith Foundation

United in a Vision for Truth

Educational Project for Refugees aged 16-26

**A major educational project for men and women
starting January 2017**

- 1. Lawyers will talk about the laws of this country. How to speak and behave in public to avoid getting into trouble with the Police.**
- 2. Imams and professional women will speak about family relations, women's equality and women's rights in this country**
- 3. Doctors will speak about how to get medical help; particularly with Mental Health issues.**
- 4. Other Arabic and Urdu speaking young people will be there to offer help with school and university education**
- 5. The sessions will be held at a trusted mosque which will also offer help and support**

Please contact as soon as possible

Info@josephinterfaithfoundation.org

The project is government-approved